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Vi trenger folk: 
Oppussingen av fellesrommet har stoppet opp 
Lecaveggene er pusset, det er installert mer kjøkken og armaturene i taket er byttet, så lyset er vennligere. 
Etter det har det stoppet opp. Det skal males, maling er innkjøpt. Bordene skal pusses opp ved å legge nytt 
belegg på toppen. Stolene skal sorteres og vaskes. 
 

Kan du tenke deg å delta? Ta kontakt med Knut Hjelleset (knut.hj@gmail.com) eller Njål Ølnes 
(noelnes@me.com)  
 
 

Vi trenger folk: 
Til å lage planer for ballplassen 
Ballplassen kunne vært mer brukt. Derfor ønsker styret å sette sammen en gruppe som kan komme med 
ideer til forbedringer, og eventuelt søke om finansiering. Det er mange muligheter; alt fra ballbinge til 
tuftepark, klatrevegg eller andre ting. Institusjoner som støtter tiltak til økt aktivitet og miljøskaping er 
mange, så det bør være mulig å få til noe. 
 

Kan du tenke deg å delta? Ta kontakt med Ole Helliesen (helliesenole@gmail.com)  
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

Blåbærbladet 
Informasjon fra styret i Søndre Blåbærstien boligsameie 

Ikke glem 
www.blåbærstien.no 
Der legger vi ut informasjon 
fortløpende, og du finner 
svar på det meste om 
sameiets historie, forsikring, 
faste avtaler, vedlikehold, 
årsmøter, vedtekter, 
husordensregler, kontakt 
med styre og vaktmester, 
med mer. 

Ødelagt asfalt 
Asfalten i sameiet er hullete og 
dårlig. På kommunens hjemmeside, 
under Vei og vann, er det mulig å 
varsle feil. Jo flere som varsler om 
hull i veien her og der, desto større 
er sjansen for at vi til slutt blir hørt. 
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Container til diverse avfall 
Styret har fått menge henvendelser om container. Under vårdugnaden vurderte vi det dit at smittefaren 
ble for stor hvis vi skulle ha container. Vi har erfart at når vi har den typen containere blir det mye rot og 
rydding og mange ting som må håndteres flere ganger. 
Nå er smitten lav, og mange vaksinert, derfor tror vi at vi kan ha containere på vanlig måte til høsten. 
 
 

Tunene jobber godt 
Det viser seg å være vellykket å ha dugnadene tunvis. Vi tenker at  
det er framtida også, så kan dere utforme deres eget tun.  
Ha tunmøter, legg planer. For eksempel er det opp til tunet om  
dere vil ha sykkelskur der eller ikke. 
 
Her er noen glimt fra dugnaden i Bakevja. Foto: Anne Enger 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 

Tunkontakter 
Tunkontaktene har nøkkel til boden i garasjen, hvis du trenger å 
låne trillebår eller annet.  
Tunkontaktene velges av tunet, og er styrets kontakt til informasjon 
om de behovene tunet har. 
 

Blokka Kathrine Rath, 28 D 
Kråkeslottet Francesco Volpi, 21 E 
Lille Sahara Jonathan Eidse Frænkel, 41 E, med Gaute Johansson 

Gaarder, 41a, som vara 
Bakevja Morten Johansen, 31 E 
 

 
 
 


